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1. Sotsiaalosakonna juhataja Merike Sumla andis ülevaate sotsiaalvaldkonna hetkeolukorrast. 

2. Arengu- ja planeeringuosakonna juhataja Kristi Klaos andis ülevaate Põltsamaa valla 

sotsiaal- ja tervishoiuvaldkonna küsitluse tulemusest. 

3. Ühiselt arutleti läbi valdkonna probleemid ja eesmärgid. 

Probleemid 

 Sotsiaaltransport – segadus teenuse saamisega. Vaja välja töötada toimiv teenus. 

 Ühistransport ei ole piisav. Vaja bussiühendust bussijaamast perearstikeskusesse. 

 Raske leida tugiisikuid, kuna ei saa pakkuda täiskoormust. Käsunduslepingud ei ole 

töötajale kasulikud. Tunnihind on madal. 

 Psühholooge on vähe. Teenust on vaja nii haridus- kui ka sotsiaalteenusena. Praegu 

ostetakse teenust sisse. 

 Lustivere hooldekodu -  hooldekodu ei sobi mõisahoonesse, kuna see ei vasta teenuse 

osutamise nõuetele. Hoone vajab suuri investeeringuid. Mis saab edasi? 

 Vaja oleks juurde üldhooldusteenuse kohti ka dementsete hooldamiseks, ka Lustivere 

hooldekodus pole teenust dementsetele. 

 Sotsiaaleluruumid – vajavad renoveerimist. Vaja kaardistada, mida jätta vallale ja 

renoveerida või mida oleks otstarbekas hoopis võõrandada. 

 Suvine hoid puuetega lastele/täiskasvanutele. 

Eesmärgid 

 Sotsiaaltransport jt teenused – teavitada elanikke teenuse saamise võimalustest 

 Teenuste kvaliteedi parandamine 

 Haridusse juurde planeerida vähemalt üks psühholoogi koht 

 Tuleb leida lahendus Lustivere hooldekodu probleemile – valikud: kas renoveerida 

olemasolev hoone, ehitada uued ruumid või leida sobiv rendipind. 

 Üldhooldusteenuse olemasolu ka dementsetele. 

 Teenuste arendamiseks tuleb välja selgitada kes ja mis teenuseid veel vallas vajab. 

Vaja teha vastav üleskutse valla lehte, Facebooki. 

 Suvine päevahoid on võimalik Põltsamaa valla Päevakeskuses Adaveres. 

 Ennetustöö tõhustamine 


